
 

Protokół nr 1 z zebrania  

Rady Rodziców przy SP im. Królowej Jadwigi w Nowym Chechle 

z dn. 09.09.2019r. 

 
 

Plan zebrania: 

1.Powitanie przybyłych. 

2.Ustalenie obecności przedstawicieli klas. 

3.Przedstwienie porządku zebrania. 

4.Przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 20118/2019 

5.Ustalenie składki na RR w roku szk. 2019/2020. 

6.Wybór oferty ubezpieczeniowej. 

7.Przedstawienie propozycji do planu pracy RR w roku szk. 2019/2020 

8.Wolne głosy i wnioski. 

9.Zakończenie zebrania. 

 
 
 
 
1.Przewodnicząca RR p. Karina Wróbel powitała przybyłych na zebranie 

i wyjaśniła konieczność dzisiejszego spotkania– podjęcia istotnych 

uchwał i przekazania informacji potrzebnych do ogólnego zebrania z 

rodzicami zaplanowanego na  10.09.2019r. 

 

2.Następnie dokonano ustalenia obecności ( Załącznik nr 1 – lista 

obecności) i stwierdzono liczbę osób uprawniającą do podjęcia uchwał. 

 

3.Przewodniczaca RR przedstawiła porządek zebrania, który został 

przyjęty. 

 

4.Kolejnym punktem zebrania było przedstawienie sprawozdania 

finansowego ( Załącznik nr 2  ) za rok szk. 2018/2019. Pani Karina 

Wróbel zwróciła uwagę na utrzymującą się wysoką „ściągalność  
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składek” 6610 za 2018, 6690 za 2019. Wskazała , że w przeliczeniu na 

jedno dziecko finansowanie RR wyniosło ok.42,00 zł,  w 2019 ,a 126,00-

2018. Różnica wynika z braku wpływów z dodatkowej działalności 

Rady. W celu wyrównania dysproporcji w dofinansowaniu kl. 0-III i klas 

IV- VIII  Rada zdecydowała o zarezerwowanie środków dla klas 

starszych w bieżącym roku  szkolnym. W tym miejscu przedstawiła listę 

podziękowań skierowanych do osób prywatnych i instytucji, które w 

minionym roku szkolnym wsparły działalność Rady: Firma Usługowo- 

Handlowa Optima Ewa Jaruga, Sebastian Cebula Zakład Malarsko- 

Tapeciarski( Załącznik nr 3). Zostaną one zamieszczone na stronie 

internetowej szkoły. Zamknięciem tego punktu zebrania stało się 

podjęcie uchwały- przyjęcie rozliczenia finansowego za rok szk. 

2018/2019 ( Załącznik nr 4- Uchwała nr 1/2019/120). Uchwałę podjęto 

jednogłośnie. 

 

5. Przed ogólnym zebraniem z rodzicami rozważano wysokość składki 

na RR w roku szk. 2019/20120. Ustalono pozostawienie składki w 

wysokości odpowiednio: 

- 50,00 zł. za pierwsze( najstarsze) dziecko w szkole 

- 30,00 zł za drugie dziecko 

- 0 ,00 zł za trzecie i kolejne dziecko 

 Przedstawiciele klas otrzymali listy z deklaracją różnych form pomocy 

w działaniach RR na rzecz szkoły  do uzupełnienia podczas zebrań 

klasowych. W podsumowaniu podjęto uchwałę – przyjęcie stawek 

składki na RR w roku szk. 2019/120 ( Załącznik nr 5- Uchwała 

2/2019/20) Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

6. W kolejnym punkcie zebrania zostały przedstawione oferty firm 

ubezpieczeniowych,  które trafiły do szkoły: 

- AVIVA S.A 

- AXA S.A 

- ALIANZ S.A 

- STU  ERGO HESTIA S.A. 

- PZU S.A 
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- GOTHAER S.A. 

- GENERALI S.A. 

- WARTA S.A. 

-UNIQA S.A 

- INTERRISK  VIG 

- SUPRA BROKERS 

- COMPENSA  VIG S.A 

-NAU UBEZPIECZENIA 

Przedstawiciele rodziców rozpatrywali wysokość składek i zakres 

ubezpieczenia. Wzięli pod uwagę Rekomendację  firmy Super Brokers 

S.A, która na zlecenie Gminy Świerklaniec przeprowadziła analizę rynku 

ubezpieczeniowego. Przy wyborze oferty istotnym czynnikiem okazała 

pozytywna opinia rodziców o współpracy z dotychczasowym 

ubezpieczycielem ( dobry kontakt, szybka wypłata odszkodowań, prosta 

procedura zgłaszania szkody). Zdecydowano o przedłużeniu 

ubezpieczenia z firmą COMPENSA na bieżący rok szkolny i 

pozostawieniu wysokości składki na poziomie roku 2018/2019. 

 

W związku z tym podjęto uchwałę -wybór ofert ubezpieczenia na rok 

szk. 2019/2020 ( Załącznik nr 5- Uchwała 3/2019/2020). Uchwałę 

podjęto jednogłośnie. 

 

7. Przed ogólnym zebraniu z rodzicami przewodnicząca RR 

przypomniała o uzupełnieniu klasowych deklaracji pomocy przy 

pieczeniu ciast, organizacji imprez, sponsorowania imprez. Przedstawiła 

w zarysie propozycje do planu pracy RR w tym roku szkolnym: 

- Święto Szkoły 5 października 

- " Zdrowe czwartki" 

- Kawiarenki 

- Zbiórki makulatury 

- Kiermasze świąteczne 

- Festyn- Dzień Dziecka 
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8. W wolnych głosach i wnioskach prowadząca zebranie Karina Wróbel 

zaproponowała, aby w związku z  trwającymi pracami przy budowie 

przedszkola i brakiem pomieszczeń do składowania  zrezygnować w tym 

roku szkolnym ze zbiórek makulatury. Wniosek został przyjęty. 

 

 

9.Na tym zebranie zakończono ustalając termin spotkania na 10.09.2019 

po zebraniach klasowych. 

 

 

 

                                                                        Protokolant: Karina Wróbel 

                                                                                                                                                                                 

  

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


